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SKUPŠTINI  CRNE  GORE 
                                                                                             P O D G O R I C A 

 
Na osnovu člana 69 stav 2 Poslovnika Skupštine Crne Gore, Odbor za 

ekonomiju, finansije i budžet, sa 15. sjednice održane 15. maja 2017. godine, podnosi  
 

I Z V J E Š T A J 
o razmatranju PREDLOGA ZAKONA O TAKSAMA NA UPOTREBU DUVANSKIH 
PROIZVODA I ELEKTROAKUSTIČNIH I AKUSTIČNIH UREĐAJA U 
UGOSTITELJSKIM OBJEKTIMA 
 
Odbor se, kroz uvodno obrazloženje predstavnika predlagača, upoznao sa razlozima 
za predlaganje novog Zakona o taksama na upotrebu duvanskih proizvoda i 
elektroakustičnih i akustičnih uređaja u ugostiteljskim objektima, koji se odnose na 
potrebu stvaranja uslova za podršku i razvoj biznisa u ugostiteljskoj djelatnosti, 
posebno imajući u vidu zahtjeve vlasnika ugostiteljskih objekata. 
 
Na Odboru je konstatovano da visina takse za upotrebu duvanskih proizvoda u 
ugostiteljskim objektima iznosi 1 euro po m2 površine dijela ugostiteljskog objekta u 
kojem se pružaju usluge usluživanja hrane, pića i napitaka, mjesečno i da se plaća do 
kraja narednog mjeseca za prethodni kvartal, dok visina takse na upotrebu 
elektroakustičnih i akustičnih uređaja nakon 24 časa za period organizovanja 
kulturno zabavnog programa na otvorenom i zatvorenom prostoru iznosi 1 euro po 
m2 prostora koji se koristi za upotrebu elekrtoakustičnih i akustičnih uređaja i plaća 
se do kraja mjeseca za prethodni mjesec. 
 
Tokom rasprave na Odboru je iskazana dilema da li svi ugostiteljski objekti na 
teritoriji Crne Gore treba da plaćaju isti iznos takse. S tim u vezi bilo je mišljenja da 
treba sagledti mogućnost da se taksa u ugostiteljskim objektima u manje razvijenim 
područjima umanji za 50%. Takođe, postavljena su pitanja koja su se, između ostalog, 
odnosila na: formulisanje odredbi člana 3 i člana 6 Predloga zakona; propisivanje 
novčanih kazni u slučaju neobavještavanja poreskog organa da se objekat ne koristi 
za upotrebu duvanskih proizvoda; iznos dosadašnjih prihoda budžeta države 
prikupljenih po osnovu gore navedenih taksi i td. 
 
Članove Odbora je, takođe, interesovalo zašto dio takse za priređivanje muzičkog 
programa nije prihod budžeta opštine, imajući u vidu da Zakon o zaštiti od buke u 
životnoj sredini utvrđuje jasne procedure organa lokalne uprave nadležanog za 
poslove komunalne policije u kontroli buke. 



 
U odnosu na raspravu i iznijeta mišljenja, na Odboru je ukazano na mogućnost 
podnošenja amandmana. 
 
Odbor je, nakon izjašnjavanja, sa šest glasova „za“ i jednim ,,uzdržanim“ glasom, 
odlučio da predloži Skupštini da usvoji Predlog zakona o taksama na upotrebu 
duvanskih proizvoda i elektroakustičnih i akustičnih uređaja u ugostiteljskim 
objektima. 
 
Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik Branko Čavor. 
 

                                                                                                      PREDSJEDNIK ODBORA 
                                                                                                      Prof. dr Vujica Lazović, s.r. 

 


